
 
 

Odgovori na vprašanja, pobude in predloge 
članic in članov občinskega sveta 

 
 
 
 
 
K tej točki dnevnega reda so priloženi pisni odgovori na vprašanja, pobude in 
predloge, in sicer: 
Ø odgovor na vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Davida ROŠKARJA; 
Ø odgovori na tri pobude člana občinskega sveta, gospoda Stanislava ROJKA; 
Ø odgovor na pobudo člana občinskega sveta, gospoda Miroslava NJIVARJA; 
Ø odgovor na pobude člana občinskega sveta, gospoda Roberta ŽINKOVIČA. 
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OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 
 
 
 
ZADEVA:  Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Davida Roškarja 
 
Član občinskega sveta, gospod David Roškar, je na 2. redni seji Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, dne 22. 12. 2010 postavil naslednje vprašanje: 
 
»Postavljam vprašanje gospodu županu, direktorju občinske uprave in direktorici PORA-e: 
Glede na to, da je občinski svet lani sprejel Program razvojnih programov za naslednja štiri 
koledarska leta, obenem pa je ta program nekoliko dopolnil letos, sprašujem kot občinski 
svetnik in svetnik sveta krajevne skupnosti, vse imenovane: 

- Kaj se bo vse realiziralo od projektov, ki jih je sprejel svet krajevnih skupnosti, v 
naslednjih štirih letih? 

- Določeni projekti so bili že pred sprejetjem razvojnih programov posredovani občinski 
upravi in ali je tudi te projekte vključila v celotni program razvojnih programov? 

- Ali bodo projekti, ki jih je sprejel svet krajevne skupnosti na svoji seji 1. 12. 2010, tudi 
vključeni v ta program? (seznam programov Krajevne skupnosti Črešnjevci-Zbigovci 
za obdobje 2010-2014 dajem kot prilogo); Če bodo, bi prosil, da v pisni obliki napišete, 
kateri bodo realizirani in kdaj in kateri bodo izpadli iz tega programa in zakaj?« 

 
 

O D G O V O R 
 
 
Seznam projektov, ki so v predlogu občinskega proračuna za leto 2011 in v predlogu Načrta 
razvojnih programov za obdobje 2001-14, so razvidni iz gradiva za 3. redno sejo Občinskega 
sveta Občine Gornja Radgona. Na podlagi sprejetega proračuna in Načrta razvojnih 
programov se iščejo tudi dodatni finančni viri, kar prevzame javni zavod PORA Gornja 
Radgona. 
 
V Občini Gornja Radgona je pet krajevnih skupnosti, ki so v predlogu Načrta razvojnih 
programov za obdobje 2011-14 enakomerno zastopane (glede na velikost, število prebivalcev 
in dolžne kategoriziranih občinskih cest).  
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Želja krajevnih skupnosti je veliko, saj je bilo cca 100 predlogov za modernizacijo občinskih 
cest v obdobju 2011-14. Vsekakor imajo prednost tiste občinske ceste, ki potekajo v 
hribovitih predelih in ob katerih je tudi večje število stanovanjskih hiš.  
 
 
 
PRIPRAVILA: 
Dr. Tatjana FULDER, l.r. 
 
 
Danilo VLAJ, l.r. 
 

ŽUPAN 
OBČINE GORNJA RADGONA 

Anton KAMPUŠ, l.r. 
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Datum:  7. 1. 2011 
 
 
OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 
 
 
ZADEVA:  Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Stanislava Rojka 
 
Član občinskega sveta, gospod Stanislav Rojko, je na 2. redni seji Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, dne 22. 12. 2010 postavil naslednjo pobudo: 
 
»Glede na to, da mi je okolje in narava malo bolj blizu, bom predlagal, da tisti, ki se ukvarjajo 
z našo javno razsvetljavo na občini proučijo, ali obstaja varianta, da bi po neki uri ponoči 
polovico razsvetljave ugasnili. Recimo pozimi od 23.00 do 04.00 ure zjutraj in poleti od 0.00 
do 04.00 ure zjutraj ali nekaj podobnega. Prvič je razlog za to, da v bistvu ne motimo nočnega 
svetlobnega okolja, ki je danes zamazano do skrajnosti, kar jaz kot lovec vem. Drugič je 
razlog za to, da privarčujemo pri energiji. Jaz vem, da to ni tako preprosto in hitro izvedljivo 
ampak dajem pobudo, da bi se to zgodilo. V tej pobudi pa dodajam tudi to, da bi takrat, ko se 
zgodi zamenjava in takrat, ko postavljamo nove svetilke, postavljali čim bolj varčne in čim 
bolj okolju prijazne svetilke.« 
 
 

O D G O V O R 
 
 
V Sloveniji imamo izmed držav članic EU najbolj rigorozne zahteve glede javne razsvetljave 
v smislu onesnaževanja okolja (ULOR = 0 %, CO2 ). Do konca leta 2016 moramo zamenjati 
ali prilagoditi vso javno razsvetljavo v Občini Gornja Radgona, kar zahteva Uredba o mejnih 
vrednostih svetlobnega onesnaževanja okolja (Ur. list RS, št. 81/07). To problematiko že 
rešujemo skupaj z vzdrževalcem javne razsvetljave v Občini Gornja Radgona, s podjetjem EP 
d.o.o. 
V Občini Gornja Radgona je trenutno po katastru javne razsvetljave 27 odjemnih mest, vseh 
svetilk je 836, 242 jih ustreza uredbi, 594 jih bo potrebno zamenjati. V preteklem obdobju je 
bilo prenovljenih 65 svetilk. 
Prav tako je po uredbi potrebno zmanjšati porabo električne energije na največ 44,5 
kWh/prebivalca. Občina Gornja Radgona bo v projektu prenove zmanjšala porabo električne 
energije na cca 38 kWh/prebivalca (sedaj cca 71 kWh/prebivalca) in s tem izpolnila zahteve iz 
uredbe. 
V nekaterih občinah v Pomurju že sedaj ugašajo javno razsvetljavo med 23:00 in 4:00 uro, 
vendar so ta odjemna mesta predvsem na podeželju, torej v vaseh. Prometa je malo, vaščani 
pa so vajeni izklopa. 
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V krajih, kjer izklopov ni, javna razsvetljava poleg osnovne funkcije predstavlja še dodaten 
občutek varnosti, orientacije in ugodja. Izklopi javne razsvetljave ponoči (tam, kjer bo to 
mogoče), bodo verjetno sprožili nestrinjanje in nezadovoljstvo posameznih krajanov zaradi 
izgube prej omenjenih ugodnosti.  
Omenjene izklope vidimo kot širši projekt, kjer bo predhodno potrebno preveriti: 
• kje so izklopi možni, 
• ali na tem območju obstajajo nevarni odseki (kjer ni »pametno« izključiti razsvetljave) in 

bi se z izklopi povečala verjetnost nastanka prometnih nesreč, 
• predhodno obveščanje v krajih, kjer bi se izklopi vršili. 
Glede tehnične izvedbe predlaganega ni ovir. V ulicah, ki so bile prenovljene nazadnje, imajo 
to funkcijo že vgrajeno, vendar še trenutno ni v uporabi. Po prilagoditvi vseh svetilk bo 
možno tako ugašati javno razsvetljavo na krajih, kjer bodo ti izklopi možni. 
Vedeti pa moramo, da je potrebno zagotoviti javno razsvetljavo na državnih cestah 
neprekinjeno, torej brez možnih izklopov.  
 
 
 
 
PRIPRAVIL: 
Danilo VLAJ, l.r. 
 

ŽUPAN 
OBČINE GORNJA RADGONA 

Anton KAMPUŠ, l.r. 
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Številka: 013-2/2010-OS/2-U10 
Datum:  10. 1. 2011 
 
 
OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 
 
 
ZADEVA:  Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Stanislava ROJKA 
 
Član občinskega sveta, gospod Stanislav Rojko, je na 2. redni seji Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, dne 22. 12. 2010 podal naslednjo pobudo: 
 

»Naš poslovnik občinskega dela ob našem delu predvideva, da lahko kdajkoli dobimo besedo. 
Vseeno pa imamo eno točko dnevnega reda, na katero bojda ni replik oziroma ni možnosti 
ugovora, to je poročilo župana o delu med sejama. Jaz osebno sem bil na prejšnji seji osebno 
izzvan, padla je celo stava, kakšen bo moj volilni rezultat čez štiri leta, če bom kandidiral in 
vam povem, da me je skorajda razneslo, ko nisem smel ugovarjati oziroma nisem smel 
povedati o tej temi svojega mnenja. Zato sprašujem ali 34. člen poslovnika ne velja za vse 
točke dnevnega reda in če ne velja, se naj statutarno pravna komisija pač s tem pozabava in 
reče kdaj nam je dovoljeno govoriti in kdaj nam ni.« 
 
 

O D G O V O R 
 
 
Župan Občine Gornja Radgona je že na sami seji glede te pobude podal ustni odgovor, in 
sicer glede možnosti razprave pri točki dnevnega reda »Informacija o opravljenih aktivnostih 
župana med dvema sejama« in prebral določilo prvega odstavka 33. člena Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona: »Razpravljalka oz. razpravljalec sme govoriti le o 
vprašanju, ki je na dnevnem redu in o katerem teče razprava, h kateri je predsedujoča oz. 
predsedujoči pozval.« in dodal, da on kot predsedujoči pri tej točki dnevnega reda nikoli ni 
pozval k razpravi, saj se o tej točki ne razpravlja. 
 

Kot to namreč izhaja iz samega naziva te točke dnevnega reda, gre za predstavitev ustnih 
informacij župana občinskemu svetu o njegovih aktivnostih med dvema sejama občinskega 
sveta. O tej točki tudi na vseh dosedanjih sejah občinskega sveta ni potekala razprava, kar je v 
skladu s 33. členom poslovnika občinskega sveta, saj k razpravi župan kot predsedujoči ne 
pozove, zaradi česar članom občinskega sveta tudi ni možno ugovarjati ali govoriti. 
 
 
 ŽUPAN 
 OBČINE GORNJA RADGONA 
 Anton KAMPUŠ, l.r. 
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Številka: 013-2/2010-OS/2-U107 
Datum:  11. 1. 2011 
 
 
OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 
 
 
ZADEVA: ODGOVOR NA VPRAŠANJE ČLANA OBČINSKEGA SVETA 

G. STANISLAVA ROJKA 
 
 
Član občinskega sveta g. Stanislav ROJKO je na 2. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, 
dne 22. 12. 2010 podal naslednjo pobudo: 
 
»V mesecu novembru smo imeli obravnavo prostorsko ureditvenih planov občine; s 1. decembrom 
mislim, da je bila javna razgrnitev načrtov zaključena. Vendarle sprašujem in tudi Krajevna skupnost 
Negova mi je dala mandat, da v njenem imenu povem o tej zadevi mnenje sveta krajevne skupnosti, in 
sicer, da si nove garniture krajevnih skupnosti želijo dobiti ta gradiva na mizo in se o njih opredeliti. 
Ne govorim o odpiranju javne razprave za občane ampak govorim o odpiranju razprave v nekih 
krogih, ki so vendarle odgovorni za razvoj krajev. Obrazložitev: Zdaj bom povedal čisto preprosto. Če 
bo tak prostorski načrt potrjen za naslednjih deset let, bo nek kraj, pa tu ni samo Gornja Radgona, v 
tem primeru močno uokvirjen v svojem razvoju. V Negovi konkretno ne bomo zidali, ker so nam dali 
za pozidljivost take parcele, ki so v krajinskem parku in so problematične iz vidika prečrpavanja 
odpadnih fekalnih voda; eminentne parcele, kjer bi pa se morda lahko kaj zgodilo, pa so preprosto 
prva kategorija kmetijskih zemljišč in tam ni možno nič od tega kar zdaj jaz govorim. Pa verjetno ni 
samo Negova taka, verjetno so tudi drugi kraji in vaška središča v naši občini soočena s podobnimi 
problemi.« 
  
 
 

ODGOVOR 
 
Zakonodaja določa, da različnih pobud, med njimi tudi tistih, ki predlagajo določitev novih zazidljivih 
zemljišč (t.j. stavbnih zemljišč), ni mogoče obravnavati posamično, t. j. vsake posebej od primera do 
primera, temveč zahteva, da se to zgodi v postopku priprave prostorskega akta za celotno občino. Pri 
tem je potrebno obravnavati celotni prostor občine in vse pobude, ki so bile naslovljene na občino, 
obravnavo pa je treba opraviti po točno določenem postopku. Ta postopek v prvi fazi zahteva izdelavo 
ustreznih strokovnih gradiv. Tako je pobude za določitev novih zazidljivih zemljišč, kot je tudi pobuda 
Krajevne skupnosti Negova,  bilo treba v vseh fazah postopka obravnavati v skladu z Zakonom o 
prostorskem načrtovanju ter v skladu s podrobnejšimi določili in zahtevami, ki jih vsebujeta predvsem 
naslednja dva podzakonska akta: 
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- Pravilnik o vsebini, obliki in načinu priprave občinskega prostorskega načrta ter pogojih za 
določitev območij sanacij razpršene gradnje in območij za razvoj in širitev naselij (Ur. list RS, 
št. 99/2007); pravilnik je pričel veljati 14. novembra 2007, 

- Pravilnik o kriterijih za načrtovanje prostorskih ureditev in posegov v prostor na najboljših 
kmetijskih zemljiščih zunaj območij naselij (Ur. list RS, št. 110/2008); pravilnik je pričel 
veljati 6. decembra 2008. 

 
Navedeni predpisi določajo, da je treba prostorski razvoj oz. nove gradnje usmerjati v naselja, izven 
njih pa le izjemoma in to za točno določene namene gradnje. Pri tem tudi naselij ni dopustno 
neargumentirano širiti: najprej je treba izrabiti vse proste in premalo izkoriščene površine v naseljih, 
širitev naselja pa je dopustna le, ko znotraj obstoječega naselja nadaljnji prostorski razvoj ni več 
možen. Ko je izpolnjen ta pogoj, naselja ni mogoče širiti kamorkoli, ampak prvenstveno na tista 
zemljišča, ki so funkcionalno povezana z obstoječim naseljem in so manj pomembna iz različnih 
vidikov, med drugim tudi iz vidika ohranjanja najboljših kmetijskih zemljišč ter trajnostne rabe 
naravnih virov.  
 
Izven naselij je možno načrtovati le prostorske ureditve in posamezne posege v prostor: 

- ki neposredno služijo kmetijski, gozdarski ali turistični dejavnosti, 
- ki so namenjeni splošni rabi (lokalno grajeno javno dobro), 
- za izvajanje ukrepov na področju varstva okolja, ohranjanja narave in varstva kulturne 

dediščine ter ohranjanja prepoznavnih značilnosti krajine, 
- za namen športa in rekreacije, 
- za rabo naravnih dobrin in sanacijo opuščenih območij izkoriščanja, 
- za namene obrambe in ter varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami, v delu, ko so te 

prostorske ureditve v pristojnosti občine. 
 
Želeni poseg Krajevne skupnosti Negova (širitev naselja Negova), opredeljen pod pobudi št. 156 in 
156a je bil vključen oz. umeščen v osnutek Občinskega prostorskega načrta za občino Gornja Radgona 
– v nadaljevanju OPN. V sklop priprave osnutka OPN se je izdelal tudi Urbanistični načrt za naselje 
Negova (konceptualni del), v katerem so se v zasnovi prostorskega razvoja preverila obstoječa stavbna 
zemljišča in določila nova razporeditev površin. V območje urbanističnega načrta so vključena tudi 
vsa zemljišča, ki so predvidena za širitev. Za širitev naselja Negova sta predvideni zemljišči parc. št. 
1251/1 in 1270/1, obe k. o. Negova. Osnutek OPN je bil dne 21. 4. 2009 posredovan na Ministrstvo za 
okolje in prostor za pridobitev smernic od nosilcev urejanja prostora, katerih je 32, med katerimi je 
tudi Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. 
 
Dne 21. 9. 2009 smo s strani Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano prejeli  smernice za 
pripravo občinskega prostorskega načrta, s katerimi so se opredelili do načrtovanih prostorskih 
ureditev oziroma načrtovanih posegov v prostor. Iz prej navedenih smernic izhaja, da sta pobudi 156 
in 156 a (širitev naselja Negova) uvrščeni v predloge, ki so v nasprotju s predpisi in usmeritvami za 
širjenje poselitve in varstvo kmetijskih zemljišč, in sicer navajajo: 
»Ker gre za posege na najboljša kmetijska zemljišča zunaj območij naselij, kjer površina posega 
presega 5.000 m2, in je potrebno v skladu s Pravilnikom za načrtovanje prostorskih ureditev in 
posegov v prostor na najboljših kmetijskih zemljiščih zunaj območij naselij (Uradni list RS, št. 
110/2008 z dne 21. 11. 2008) pripraviti še proučitev vseh možnih variantnih rešitev, utemeljitev izbire 
najustreznejše variantne rešitve in možnost optimizacije, proučitev možnosti zagotavljanja 
nadomestnih zemljišč ter proučitev, ali predlagana sprememba namenske rabe vključuje zemljišča, ki 
so vključena v ukrepe kmetijske politike.« 
 
Občina je nato pripravila dopolnjen osnutek občinskega prostorskega načrta, pri čemer je morala 
upoštevati smernice nosilcev urejanja prostora, tudi smernice Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano. Za posamezne prostorske ureditve so se lahko pripravile variantne rešitve. V dopolnjenem 
osnutku OPN smo vrisali variantno rešitev širitev naselja Negova (tudi na podlagi predhodnega 
dogovora z MKGP), in sicer na drugo stran cestišča, na zemljišča parc. št. 1239, 1240/1, 1240/2, 
1240/3, 1242, 1243, 1245, 1257/1, 1257/2, 1257/3, 1257/4, 1257/5, 1257/6 in 1258/18, vse k. o. 



Negova, pobuda št. 130/b – prilagamo izsek iz dopolnjenega osnutka OPN. Prej navedena zemljišča so 
opredeljena kot 2. območje kmetijskih zemljišč. 
 
Občina mora v postopku priprave OPN omogočiti javnosti seznanitev z njegovim dopolnjenim 
osnutkom v okviru javne razgrnitve. Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka OPN ter okoljskega 
poročila je potekala od 25. 10. 2009 do vključno 30. 11. 2009. V času javne razgrnitve je lahko 
zainteresirana javnost podala morebitne pripombe in predloge na razgrnjeni dopolnjen osnutek OPN. 
V tem času je tudi Krajevna skupnost Negova podala pripombo (vseh pripomb je bilo čez 100) na 
razgrnjen OPN in sicer, da se ne strinjajo z variantno pobudo št. 130/b, in predlagajo, da se pobudi št. 
156 in 156/a, ki sta bili zavrnjeni s strani MKGP ponovno upoštevata in vneseta v OPN. Po končani 
javni razgrnitvi mora občina proučiti pripombe in predloge javnosti ter do njih zavzeti stališče, nato pa 
na njegovi podlagi pripraviti predlog OPN in ga poslati vsem nosilcem urejanja prostora, ki so podali 
smernice, da zdaj podajo še svoje mnenje. V mnenjih se nosilci urejanja prostora opredelijo do tega, 
kako je občina upoštevala njihove smernice. Sedaj se nahajamo v fazi proučevanja pripomb in 
predlogov (s pripravljavci OPN je predviden sestanek v mesecu januarju). Na tem sestanku se bomo 
opredelili do vseh pripomb in predlogov javnosti, med drugim tudi do pripombe, ki jo je podala 
Krajevna skupnost Negova. Občina bo v osnutek OPN ponovno vključila pobudi št. 156 in 156/a in ga 
posredovala na MKGP, da podajo svoje mnenje in bomo šele takrat videli, ali bo izdano pozitivno 
mnenje za ti dve pobudi, s  strani MKGP.   
 
Izrazili ste tudi željo, da se naj gradivo da na mizo, da se boste lahko do njega opredelili. Zakon o 
prostorskem načrtovanju to omogoča z načelom javnosti, ki določa, da morajo pristojni občinski 
organi pri prostorskem načrtovanju omogočati izražanje interesov posameznikov, skupin prebivalstva 
in drugih zainteresiranih oseb ter vsakomur omogočiti vpogled v prostorske akte in v druge 
dokumente, povezane s prostorskim načrtovanjem. Del tega načela predstavlja tudi pravica vsakogar, 
da je obveščen o postopkih priprave in spremljanja prostorskih aktov ter da lahko v teh postopkih 
sodeluje s svojimi pobudami in mnenji. Sam postopek začetka priprave OPN poteka že od leta 2008, 
ki se je pričel s sklepom, o začetku postopka priprave (objavljen v uradnih objavah, na spletni strani). 
Nadalje Zakon o prostorskem načrtovanju v 50. členu določa, da mora občina v postopku priprave 
občinskega prostorskega načrta omogočiti javnosti seznanitev z njegovim dopolnjenim osnutkom OPN 
v okviru javne razgrnitve. Občina je izvedla vse postopke v skladu z zakonom, ki vključuje javnost v 
postopke priprave OPN. Prav tako je bil na sedežu občine osnutek OPN ter ostala dokumentacija ves 
čas na vpogled za javnost. Iz navedenega izhaja, da ste imeli ves čas priprave OPN možnost vpogleda 
v vso dokumentacijo, ki se nanaša na pripravo OPN in možnost dajanja morebitnih pripomb in mnenj.   
 
Vsekakor smo mnenja, da take zakonske rešitve za Občino Gornja Radgona niso optimalne oz. ne 
omogočajo lokalnim razmeram prilagajanja razvoja. V tem smislu so potekale številne aktivnosti, ki 
so skušale doseči vsaj delno spremembo kriterijev. Cilj teh prizadevanj je bil, da se kriteriji spremenijo 
tako, da bi omogočili pozitivno reševanje večjega števila pobud občanov in predvsem perečih 
dejanskih prostorskih problemov, vendar uspeha ni bilo.   
 
 
 
PRIPRAVILA: 
Suzana GRAH, l.r. 

 ŽUPAN 
OBČINE GORNJA RADGONA 

Anton KAMPUŠ, l.r. 
 
 
 
 





 
OBČINA GORNJA RADGONA 

ŽUPAN 
Partizanska c. 13, 9250 Gornja Radgona 
Tel: 02/564-38-38, Fax: 02/564-38-14 

http://www.gor-radgona.si 
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgona.si 

 
Številka: 013-2/2010-OS/2-U107 
Datum:  11. 1. 2011 
 
 
OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 
 
 
ZADEVA: ODGOVOR NA VPRAŠANJE ČLANA OBČINSKEGA SVETA 

G. MIROSLAVA NJIVARJA 
 
 
Član občinskega sveta g. Miroslav Njivar je na 2. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja 
Radgona, dne 22. 12. 2010 podal naslednjo pobudo: 
 
 
»Gospod Vinko Hajdinjak, AVTOING d.o.o., Črešnjevci 90 želi, da se z njegovim 
problemom seznani občinski svet. Vlogo za spremembo namenske rabe zemljišča v 
Občinskem prostorskem načrtu Občine Gornja Radgona je podal že 18. 4. 2008. »Spoštovani, 
prošnja občinskemu svetu za spremembo namenske rabe zemljišča. V imenu podjetja 
AVTOING d.o.o. Črešnjevci 90 prosim občinski svet za spremembo namenske rabe zemljišč, 
da nam omogočijo širitev parkirnega prostora na našem zemljišču 1028 in 1029 k.o. 
Črešnjevci. Ker nimamo dovolj prostora pred delavnico, smo bili prisiljeni zmanjšati obseg 
zaposlenih v podjetju. Bilo nas je zaposlenih 5, zdaj sva samo še 2. Naše podjetje se ukvarja s 
popravilom tovornih vozil in večjih traktorjev. Ker so bile navedene parcele namensko 
kupljene za širitev podjetja vas prosimo, da nam ugodite naši prošnji, ki nam zagotavlja delo 
in socialni mir. Vlogo za spremembo namenske rabe zemljišč v občinskem prostorskem 
načrtu občine Gornja Radgona sem predal že 18. 4. 2008 leta. Prosim v imenu zaposlenih, da 
nam omogočite nadaljnjo delo in razvoj, ne pa bankrota, ki nam grozi zaradi obsega dela in 
posredno tudi kredita, ki ga ima podjetje. Omenjeno zemljišče je zdaj že 5 let zapuščeno in ne 
služi in ne bo služilo nikomur. Prostor nam je ne obhodno potreben, ker danes ni več časa, da 
bi se popravila vršila več dni, delo mora biti opravljeno takoj. V upanju ugodne rešitve našega 
problema se vam v imenu podjetja AVTOING d.o.o. prav lepo zahvaljujemo. AVTOING 
d.o.o., Črešnjevci 90«. 
 
 

ODGOVOR 
 
G. Vinko Hajdinjak iz Črešnjevcev je dne 29. 11. 2004 in dne 11. 7. 2005 vložil pobudo za 
spremembo namenske rabe zemljišča parc. št. 354/1 k. o. Črešnjevci, iz kmetijskega v stavbno 
zemljišče, na katerem želi postaviti poslovni objekt – delavnico. Pobuda je bila upoštevana in 

http://www.gor-radgona.si
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kot taka vnesena v osnutek OPN, pod št. 87 – prilagamo izsek iz osnutka OPN. Ministrstvo za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano se je v svojih smernicah, s katerimi so se opredelili do 
načrtovanih prostorskih ureditev oziroma načrtovanih posegov v prostor in smo jih prejeli dne 
21. 9. 2009, opredelili tudi do pobude št. 87, in sicer v smernicah navajajo: 
»Pri predlogih na katerih so že obstoječi objekti gre za spremenjeno rabo za nekmetijske 
namene (npr. predlogi št. 23, 4, 9 ….. 87…. itd.). Vse obstoječe objekte je potrebno v skladu s 
predpisi vrisati v prostorskih aktih občine, ob tem pa upoštevati le obstoječe objekte brez 
možnosti širitve.«   
Na predmetnem zemljišču je namreč že zgrajen objekt - mehanična delavnica, za katerega je 
bilo izdano gradbeno dovoljenje, v mesecu maju 2006.  
 
Dne 18. 4. 2008 je g. Hajdinjak ponovno vložil pobudo za spremembo namenske rabe 
zemljišča v Občinskem prostorskem načrtu občine Gornja Radgona, tokrat za zemljišča parc. 
št. 1029/1, 1028 in 1027, vse k. o. Črešnjevci, iz kmetijskega v stavbno zemljišče, za namen 
gradnje stanovanjskih objektov in poslovnega objekta. G. Hajdinjak ob vložitvi prej navedene 
vloge še ni bil lastnik teh zemljišč (lastnik je postal šele maja 2009). 
 
Občina je med tem časom pripravila dopolnjen osnutek občinskega prostorskega načrta, pri 
čemer je morala upoštevati smernice nosilcev urejanja prostora, tudi smernice Ministrstva za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano. Tako je bila pobuda št. 87 nekoliko zmanjšana, torej 
vrisan samo objekt ter del zemljišča in ne več kot celotna parcela št. 354/1 k. o. Črešnjevci – 
prilagamo izsek iz dopolnjenega osnutka OPN.  
 
Občina mora v postopku priprave OPN omogočiti javnosti seznanitev z njegovim 
dopolnjenim osnutkom v okviru javne razgrnitve. Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka 
OPN ter okoljskega poročila je potekala od 25. 10. 2009 do vključno 30. 11. 2009. V času 
javne razgrnitve je lahko zainteresirana javnost podala morebitne pripombe in predloge na 
razgrnjeni dopolnjen osnutek OPN. V tem času je tudi g. Hajdinjak podal pripombo na  
razgrnjen OPN, v kateri navaja, da se naj namenska raba zemljiščih parc. št. 1029/5, 1029/6, 
1029/7, 1029/8, 1029/9, 1029/2 in 354/1, vse k. o. Črešnjevci, spremeni iz kmetijskega v 
stavbna zemljišča. Namen predlagane spremembe je gradnja treh stanovanjskih objektov (ki 
jih ima namen prodati) ter gradnja poslovno-skladiščnega objekta in ureditev manipulacijskih 
površin za izvajanje obstoječe gospodarske dejavnosti – mehanična delavnica.  
 
Sedaj se nahajamo v fazi proučevanja pripomb in predlogov (s pripravljavci OPN je 
predviden sestanek v mesecu januarju). Na tem sestanku se bomo opredelili do vseh pripomb 
in predlogov javnosti, med drugim tudi do pripombe, ki jo je podal g. Hajdinjak. S stališči do 
pripomb podanih na javni razgrnitvi OPN boste seznanjeni na naslednji seji Občinskega sveta, 
na kateri boste stališča do pripomb tudi sprejeli.     
 
 
 
PRIPRAVILA: 
Suzana GRAH, l.r. 

 ŽUPAN 
OBČINE GORNJA RADGONA 

Anton KAMPUŠ, l.r. 
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Številka: 013-2/2010-OS/2 
Datum:  7. 1. 2011 
 
 
OBČINA GORNJA RADGONA 
OBČINSKI SVET 
 
 
ZADEVA:  Odgovor na pobude člana občinskega sveta g. Roberta Žinkoviča 
 
Član občinskega sveta, gospod Robert Žinkovič, je na 2. redni seji Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, dne 22. 12. 2010 podal naslednje pobude: 
 

»Jaz bi se navezal na sklep Krajevne skupnosti Črešnjevci-Zbigovci, in sicer v omenjenem 
sklepu so med drugim tudi naslednji predlogi, katere bi bilo potrebno umestiti v program za 
naslednje obdobje, in sicer: 
1. Urediti je potrebno ekološke otoke na celotnem območju občine oziroma v strnjenih 

naseljih, saj danes lahko videvamo odpadke postavljene tudi ob teh posodah, predvsem iz 
razloga premajhne kapacitete posod za odpadke; še posebej pa se opazi potreba po 
urejenih otokih ob vetru oziroma ob slabem vremenu, saj takrat veter plastiko, papir in pa 
ostale odpadke dobesedno odpihne v bližnjo okolico. Gospod župan, menim, da je tudi 
vam v interesu živeti v čisti in pa urejeni občini. 

2. Glede na to, da so nekatera avtobusna postajališča v okolici Gornje Radgone že urejena, 
sprašujem tudi glede na omenjeni sklep Krajevne skupnosti Črešnjevci-Zbigovci, kdaj 
lahko vaščani vasi Police, Zbigovci, Ptujska Cesta ter Orehovci v smeri Gornje Radgone 
pričakujejo urejene avtobusne postaje z ustrezno razsvetljavo. Predstavljate si lahko, kako 
je otrokom in tudi ostalim občanom, ko stojijo zunaj na vetru, dežju, snegu. Še posebej bi 
pa poudaril, da to velja za male otroke, ko čakajo zjutraj na šolski avtobus za šolo. 
Mislim, da bi se s tem strinjal tudi ravnatelj Osnovne šole Gornja Radgona. 

3. Na 1. seji ste gospod župan navedli, da se bo postopno nadaljevalo urejanje športnih igrišč 
po krajevnih skupnostih. Zanima pa me, ali so v ta projekt vključena tudi prepotrebna 
otroška igrala v strnjenih naseljiv v okolici mesta Gornja Radgona. Tudi ta predlog vam je 
bil posredovan s strani Krajevne skupnosti Črešnjevci-Zbigovci, kjer je tudi predlagana 
ureditev zemljišč za potrebe namestitve otroških igral.« 

 
 

O D G O V O R 
 
 
1. 
V letu 2010 se je v okviru projekta ločevanja odpadkov, ki ga je vodila in financirala PORA, 
razvojna agencija Gornja Radgona, uredilo skupaj osem ekoloških otokov in sicer v vsaki 
krajevni skupnosti po eden ter po eden pri OŠ Gornja Radgona, OŠ dr. Antona Trstenjaka 
Negova in Vrtcu Manka Golarja Gornja Radgona. Strošek ureditve le-teh, ki je zajemal 
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izvedbo betonske podlage, dobavo in postavitev kovinske konstrukcije ter dobavo in montažo 
ograjne obloge iz Govadeck letvic (visoko kvalitetne reciklažne plastike), je znašal cca. 
20.000,00 EUR. 
 

Za ureditev dodatnih ekoloških otokov v strnjenih naseljih bomo skušali zagotoviti sredstva v 
proračunu oziroma iz ukrepov LEADER. V Občini Gornja Radgona je trenutno 139 ekoloških 
otokov. 
 
Pripravil: 
Daniel VEBERIČ, l.r. 
 
2. 
Enostransko avtobusno postajališče z javno razsvetljavo v Orehovcih je bilo zgrajeno leta 
2008. Avtobusno postajališče na Ptujski cesti je prav tako enostransko in je starejše izvedbe. 
Obe avtobusni postajališči ležita ob državni regionalni cesti R3-714 Gornja Radgona – 
Grabonoš. V pripravi je projektna dokumentacija za rekonstrukcijo omenjene ceste in v 
sklopu rekonstrukcije je predvidena ureditev obojestranskih avtobusnih postajališč z javno 
razsvetljavo. 
 

V ostalih naseljih pa avtobusna postajališča niso vključena v Načrt razvojnih programov za 
obdobje 2011-14. 
 

V Policah pri transformatorski postaji je bila določena lokacija avtobusnega postajališča, 
pripravljena je tudi projektna dokumentacija, podpisana je bila tudi predpogodba z lastnikom 
zemljišča, kjer bi naj stalo avtobusno postajališče, vendar si je lastnik premislil in na tej 
lokaciji ne pusti zgraditi avtobusnega postajališča. V Zbigovcih je določena lokacija 
avtobusnega postajališča, projektna dokumentacija pa je v pripravi. 
 
Pripravil: 
Danilo VLAJ, l.r. 
 
3. 
 
Dne 15. 12. 2010 je občina prejela Predlog programa investicij – modernizacij cest na 
območju Krajevne skupnosti Črešnjevci - Zbigovci za obdobje 2010 - 2014 po vaseh. V 
okviru predmetnega predloga je tudi predlog za ureditev zemljišč za potrebe namestitve 
otroških igral v strnjenih naseljih (npr. ob vaško gasilskih domovih oz zemljiščih, ki bi bila za 
to primerna).  
 

Občina Gornja Radgona je v letih 2006 – 2010 na področju športne infrastrukture izvedla 
naslednje investicije: 
- obnova stropa v telovadnici Partizan v Gornji Radgoni, 
- obnova igralne podlage in pripadajočih vgradnih športnih naprav v telovadnici Partizan v 

Gornji Radgoni, 
- preplastitev športnih igrišč pri OŠ Gornja Radgona, 
- celovita obnova večnamenskega športnega igrišča pri OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova, 
- postavitev malega nogometnega igrišča z umetno travo na TŠC Trate v Gornji Radgona, 
- celovita obnova odbojkarskega igrišča na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
- postavitev igrišča za odbojko na mivki na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
- postavitev razsvetljave na pomožnem nogometnem igrišču ter postavitev lovilnih mrež za 

goli na glavnem in pomožnem nogometnem igrišču na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
- celovita obnova košarkarskega igrišča na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
- sanacija razsvetljave na teniških igriščih na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
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- obnova komunikacijskih poti na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
- pomoč pri postavitvi skakalnice in doskočišča za skoke z BMX kolesi na TŠC Trate v 

Gornji Radgoni, 
- postavitev ograje na vzdolž ceste na stadion ob TŠC Trate, 
- postavitev igrala na TŠC Trate v Gornji Radgoni, 
- obnova igral na Porabski ulici v Gornji Radgoni, 
- celovita obnova košarkarskega igrišča na Mladinski ulici v Gornji Radgoni, 
- celovita obnova večnamenskega športnega igrišča v Spodnji Ščavnici, 
- osvetlitev večnamenskega, nogometnega in igrišča za odbojko na mivki v Spodnji 

Ščavnici. 
Skupna vrednosti zgoraj navedenih investicij in posegov na področju športa v obdobju 2006 – 
2010 je cca. 405.000,00 EUR od česar si je kar 42,5 % sredstev občina pridobila iz drugih 
virov, s ciljem čim manjše obremenitve občinskega proračuna. 
 

Navedene investicije so bile izvedene na podlagi priporočil in programske študije razvoja 
športnih in rekreacijskih objektov v Občini Gornja Radgona, ki je bila izdelana v letu 2007 in 
katere avtor je izr. prof. dr. Boris Leskovec u.d.i.a.. Avtor programske študije  v svojem delu 
ugotavlja, da imamo v občini glede na standarde dovolj zunanjih športnih površin, ki jih je 
potrebno ustrezno obnoviti in jih obogatiti z dodatnimi vsebinami, da pa nam manjka pokritih 
športnih površin.   
 

Glede na ugotovitve g. Leskovca, je Občina Gornja Radgona, kot je razvidno iz zgornjega 
nabora že izvedenih investicij, obnovila in obogatila večino obstoječih zunanjih športnih 
površin katerih lastnik je, prav tako pa je že začela tudi z aktivnostmi za izboljšanje stanja 
pokritih športnih površin in v ta namen dala izdelati idejno zasnovo večnamenske športne 
dvorane pri OŠ G. Radgona, v februarju 2011 pa bo dokončan še idejni projekt, ki bo podlaga 
za sprejem odločitve na kakšen način pristopiti h gradnji navedene dvorane. 
 

Nadalje je Občina Gornja Radgona v letu 2010 namenila dodatna sredstva za nabavo športne 
opreme in rekvizitov v telovadnici OŠ dr. Antona Trstenjaka Negova s ciljem, da se kvaliteta 
izvajanja programa športne vzgoje v šoli dvigne na najvišji možni nivo. Občina Gornja 
Radgona je v letu 2010 financirala tudi izvedbo toplotne izolacije nad telovadnico OŠ dr. 
Antona Trstenjaka Negova ter s tem zmanjšala toplotne izgube in na ta način posredno 
poskrbela tudi za boljše počutje uporabnikov telovadnice predvsem v zimskem času. S ciljem, 
da se poveča število športno aktivnih otrok in mladine, je občina prevzela iniciativno funkcijo 
ter šolama aktivno pomagala tudi pri prijavi na razpis ZDRAV ŽIVLJENJSKI SLOG. Žal je 
bila na razpisu uspešna le OŠ Gornja Radgona, ki bo imela v naslednjih treh letih s strani EU 
in MŠŠ v celoti financirano delovno mesto športnega pedagoga, ki bo izvajal dodatne ure 
športne vzgoje, kar je po naši oceni izjemna pridobitev za šolo in občino, ki želita predvsem 
adolescenčno mladino čim aktivneje vključiti v različne športne dejavnosti, saj se zavedata 
pomembnosti športa za zdravje in življenje ljudi. 
 

V preteklih štirih letih je občina kot je že zgoraj navedeno, na podlagi svojega razvojnega 
programa na področju športa in ugotovitev programske študije razvoja športnih objektov 
obnovila že obstoječe, a večinoma zapuščene in nefunkcionalne športne površine katerih 
lastnik je. Nadaljnje investicije na področju športa pa bodo odvisne predvsem od uspešnosti 
na razpisu Fundacije za šport. Občina tako želi v letu 2011, v kolikor bo uspešna na že 
omenjenem razpisu, izgraditi manjši atletski center pri OŠ Gornja Radgona, v okviru katerega 
je predvidena 115 m tartanska tekaška steza, tartansko zaletišče z doskočiščem za skok v 
daljino in površino za met krogle, s ciljem, da se atletiki, kot osnovi za vse druge športe, 
omogoči čim večji razvoj, ter na ta način šoli omogoči tudi organizacija občinskih in regijskih 
atletskih tekmovanj. 
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Nadalje se občina trudi pokriti s športnimi površinami celotno svoje območje. Kot je razvidno 
iz zgoraj navedenih investicij, je vlagala v svoje premoženje v Gornji Radgoni, Spodnji 
Ščavnici in Negovi, prav tako pa skozi vsakoletni razpis precej sredstev namenja tudi 
društvom malega nogometa. Ta društva pa s sredstvi občine med drugim vzdržujejo tudi svoja 
igrišča, ki jih je v občini Gornja Radgona blizu 30 v vseh krajevnih skupnostih. Medobčinska 
liga malega nogometa je tudi najbolj razširjena oblika rekreacije v občini. V omenjeni ligi 
tako sodeluje 36 klubov iz 5 občin, največ klubov pa prihaja prav iz občine Gornja Radgona. 
 

Na podlagi zgoraj navedenega ocenjujemo, da je bilo v preteklem štiriletnem obdobju z 
razpoložljivimi sredstva na področju športa, tako na programskem kot tudi na 
infrastrukturnem delu, v občini Gornja Radgona veliko postorjenega, z aktivnostmi za 
izboljšanje pogojev za šport in prosti čas pa bo občina na celotnem svojem območju 
nadaljevala tudi v prihodnje. 
 

Predlog KS Črešnjevci-Zbigovci na podlagi katerega g. Žinkovič podaja svojo pobudo, bo 
Občina Gornja Radgona temeljito proučila in v kolikor se bo predlog pokazal kot smoteren, 
tudi umestila v načrt investicij, ki bodo v izboru za prijavo za pridobitev sredstev Fundacije za 
šport že v letu 2012. 
 
Pripravil: 
Vladimir MAUKO, l.r. 
 
 
 ŽUPAN 

OBČINE GORNJA RADGONA 
Anton KAMPUŠ, l.r. 

 


